



## **Yang You**

*Beijing*

---

+86 10 8524 9496  
yang.you@hankunlaw.com

### **PRACTICE AREAS**

- Dispute resolution

### **PROFESSIONAL EXPERIENCE**

Ms. Yang You focuses her practice mainly on asset management-related litigation/arbitration and compliance services, and has extensive experience in advising on legal issues involving real estate and general corporate matters, among others. Ms. You has served as general legal counsel for a well-known trust company for many years, and has advised on dispute resolutions for many trust companies and companies engaged in a wide array of asset management services.

Prior to joining Han Kun, Ms. You practiced law for nearly 20 years with King & Wood Mallesons in the firm's dispute resolution department. Ms. You has proven expertise in handling new and complex asset management-related disputes through litigation and arbitration procedures, achieving results satisfactory to her clients. Since 2011, Ms. You has represented clients, including trust companies, and securities companies, fund companies and their subsidiaries, in handling over 100 dispute resolution cases involving trusts, funds, and asset management and nested asset management products, involving amounts exceeding RMB 20 billion and subject matters covering trust loans, equity investments, stock and debt, specific asset income rights/repurchases of equity (stock) income rights, securities investment, and the application and implementation of compulsory execution for the satisfaction of debt claims, objections to execution, and lawsuits objecting to execution. Ms. You often provides professional trainings, business consulting services, and compliance trainings for well-known trust companies and companies engaged in asset management services.

Ms. You has been recognized as a "Client Choice Top 20 Lawyers in China" by ALB in 2015 and 2017.

### **EDUCATION**

Ms. You received an LL.B. degree from Southwest University of Political Science and Law in 1999.

### **QUALIFICATIONS**

Member of the PRC Bar

### **HONORS AND AWARDS**

Ms. You has been recognized as a "Client Choice Top 20 Lawyers in China" by ALB in 2015 and 2017.

**WORKING LANGUAGES**  
Chinese, English



## 尤杨

北京

+86 10 8524 9496  
yang.you@hankunlaw.com

### 业务领域

- 争议解决

### 工作经历

尤杨律师的主要执业领域为资产管理业务所涉诉讼/仲裁、合规法律服务，并在房地产、公司业务等领域具有丰富的法律实务经验。尤杨律师长期担任知名信托公司的常年法律顾问，并为多家信托公司、各类从事资产管理业务的公司提供争议解决法律服务。

在加入汉坤前，尤杨律师在北京市金杜律师事务所争议解决部执业近二十年。尤杨律师擅于处理资产管理业务所涉新型、复杂诉讼及仲裁案件，并取得了良好的争议解决效果。自 2011 年以来，尤杨律师带领团队为信托公司、证券公司及子公司、基金公司及子公司等金融机构代理信托、基金、券商资管产品、嵌套类资管产品项下各类案件百余起，涉及案件标的超过人民币 200 亿元，案件类型涵盖信托贷款类、股权投资类、股+债类、特定资产收益权/股权（股票）收益权回购类、证券投资类等各个领域，以及债权清收所涉强制执行程序的申请、实施及各类执行异议、执行异议之诉的应对。尤杨律师多次为知名信托公司、各类从事资产管理业务的公司提供专业培训、业务咨询服务以及合规法律服务。

尤杨律师于 2015 年、2017 年两次获得 ALB（亚洲法律杂志）授予的“中国最受客户欢迎的 20 位顶级律师之一”奖项。

### 教育背景

尤杨律师于 1999 年毕业于西南政法大学法学院，获得法学学士学位。

### 执业资格

中华人民共和国律师执业资格

### 荣誉与奖项

尤杨律师于 2015 年、2017 年两次获得 ALB（亚洲法律杂志）授予的“中国最受客户欢迎的 20 位顶级律师之一”奖项。

### 工作语言

中文、英文